
Hlavní město Praha 

 

ZASTUPITELSTVO HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 
 

U S N E S E N Í  

Zastupitelstva hlavního města Prahy 
 

číslo 16/8 
ze dne  12.9.2024 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání – Z 3322 a Z 3375 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 19) 
 
 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  výsledky projednání návrhů změn vlny 19 ÚP SÚ hl.m. Prahy, včetně vyhodnocení, 
uvedených v příloze č. 1 tohoto usnesení 

2.  závěry z jednání Výboru pro územní rozvoj Zastupitelstva hl.m. Prahy, uvedené                    
v příloze č. 5 tohoto usnesení 

I I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  

1.  materiál tohoto usnesení, které v rámci procesu pořizování změn územního plánu 
zpracovává pořizovatel, byl nezávisle na procesu pořizování změny rozšířen                   
a doplněn výhradně v rámci samostatné působnosti samosprávy hl.m. Prahy 

2.  byla doložena dvoustranná smlouva mezi městskou částí a investorem, a že soulad 
s požadavky Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji území hl.m. Prahy (dále jen 
Metodika HMP), schválené usnesením Zastupitelstva HMP č. 33/8 ze dne 
27.1.2022, byl verifikován MHMP, přičemž byl konstatován rámcový soulad této 
smlouvy s Metodikou HMP, s výjimkou absence sjednání zajištění závazku                          
a odpovědnosti smluvních stran. Dle Metodiky HMP se jedná o čtvrťové změny 
územního plánu a v souladu s touto Metodikou HMP by jednání o těchto změnách 
mělo vést hl.m. Praha za účasti městské části Praha 13. Vzhledem k tomu, že 
doložená dvoustranná smlouva byla uzavřena ještě před platností Metodiky, lze 
postup, kdy jednání vedla a smlouvu s investorem dojednávala a uzavírala MČ, 
akceptovat i s ohledem na verifikaci výše plnění, které odpovídá požadavkům 
Metodiky HMP 

I I I .   s c h v a l u j e  

návrhy změn vlny 19 ÚP SÚ hl.m. Prahy, uvedené v příloze č. 2 a č. 3 tohoto usnesení 

I V .   v y d á v á  

změny vlny 19 ÚP SÚ hl.m. Prahy, schválené v bodu III. formou opatření obecné povahy 
č. 221/2024, uvedeným v příloze č. 4 tohoto usnesení 



V .   u k l á d á  

1.  Radě HMP 

1.  zajistit realizaci bodu III. a IV. tohoto usnesení 

Termín: 23.9.2024 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
Předkladatel:  Rada HMP 
Tisk: Z-12505  
Provede: Rada HMP  
Na vědomí: odborům MHMP  

  

  



 

Příloha č.1 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 16/8 ze dne 12. 9. 2024 - vyhodnocení připomínek č.  

 ze dne   
 

 

 
 
Příloha je uložena z kapacitních důvodů ve sdíleném úložišti.  

(Tip: Dvojklikem klikněte na heslo, pravé tlačítko myši - volba Kopírovat, stáhněte a otevřete odkaz, po výzvě hesla 
pravé tlačítko myši - volba Vložit). 

 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - intranet 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - internet 
 
Heslo k otevření obsahu přílohy: lwhTsvu1GUAdach1hxVo 

https://srvobis-api01.mag.mepnet.cz/webuloziste/?target
https://zastupitelstvo.praha.eu/webuloziste/?target=


Příloha č. 2 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 16/8 ze dne 12. 9. 2024 

 

Návrhy změn vlny 19 ÚP SÚ hl. m. Prahy 
doporučené ke schválení 
 

 

 

Číslo 
změny 

Ozn. Předmět Stav ÚP Navrhovaná změna 
Plocha/Délka 

[m2/m] 
Městská část Vyhodnocení pořizovatele Doplněk KUP Závěr VURM Závěr 

Vyjádření 
IPR 

Vyjádření 
MČ 

3322 ZV Západní město  
- Residence Za 
valem 

všeobecně obytné s kódem míry 
využití území B /OV-B/ 

všeobecně obytné s kódem míry využití 
území F /OV-F/  

20289 Praha 13 Návrh změny byl kladně 
projednán. Změnu lze vydat. 

 Nepředloženo Doporučuje vyjádření  
ke změně 
je obsaženo  
v příloze 
usnesení 
"výsledky 
projednání" 

vyjádření  
ke změně  
je obsaženo  
v příloze 
usnesení 
"výsledky 
projednání" 

3375 ZV Západní město 
- Residence U 
vodojemu 

čistě obytné s kódem míry využití 
území B /OB-B/; všeobecně obytné 
 s kódem míry využití území B /OV-B/ 

čistě obytné s kódem míry využití 
území F /OB-F/ 

38434 Praha 13 Návrh změny byl kladně 
projednán. Změnu lze vydat. 

 Nepředloženo Doporučuje vyjádření  
ke změně 
je obsaženo  
v příloze 
usnesení 
"výsledky 
projednání" 

vyjádření  
ke změně  
je obsaženo  
v příloze 
usnesení 
"výsledky 
projednání" 

 



 

Příloha č.3 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 16/8 ze dne 12. 9. 2024 - návrhy změn č.   ze dne   
 

 

 
 
Příloha je uložena z kapacitních důvodů ve sdíleném úložišti.  

(Tip: Dvojklikem klikněte na heslo, pravé tlačítko myši - volba Kopírovat, stáhněte a otevřete odkaz, po výzvě hesla 
pravé tlačítko myši - volba Vložit). 

 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - intranet 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - internet 
 
Heslo k otevření obsahu přílohy: ofkyumPdLoLAxKiQnhVR 

https://srvobis-api01.mag.mepnet.cz/webuloziste/?target
https://zastupitelstvo.praha.eu/webuloziste/?target=58726B4D67646C515376457452636A333378704778364D466C49624F306A454C787632513938635644385763484F506D6F5A6C76786B6B63383942636B6A517049514465796B71454A6D73414D6D656E462F6A4E666573315445344B7172544B72794D706F342B6F4C6B36463971764B417158345777676361337A3152387263706E677543625475556661524D79314177696653673959434154315438634B466875546F6D66726337746552424A47356F6D466B6C69462B512F47314C68554263337938756758653068614E464D636A637931757938557643356F3553764F716C4473734864466E7555453D


 

Příloha č.4 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 16/8 ze dne 12. 9. 2024 - návrh OOP č.   ze dne   
 

 

 
 
Příloha je uložena z kapacitních důvodů ve sdíleném úložišti.  

(Tip: Dvojklikem klikněte na heslo, pravé tlačítko myši - volba Kopírovat, stáhněte a otevřete odkaz, po výzvě hesla 
pravé tlačítko myši - volba Vložit). 

 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - intranet 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - internet 
 
Heslo k otevření obsahu přílohy: Q8pN8Hmz6FwDgw8qDRru 

https://srvobis-api01.mag.mepnet.cz/webuloziste/?target
https://zastupitelstvo.praha.eu/webuloziste/?target=58726B4D67646C515376457452636A333378704778364D466C49624F306A454C78763251393863564438577A2F4E7177506F73504A59456E674F513244556A766C3454543076346A686E3442576F5A48543858615A497748786A6366464E68554B3458386A334F502B547A483345503572465232486E4B634367586B68526B7832784E41723165636452543968362B6B65387A585378543956634E357241626164496F686B4D3771396363786C34787334674F784B346B6E4D6C5172662B355064422F31505A75593232612F656C647046457636766B31502B684D7A4C735168542F536778476F38344C633D


.MATERIA1 PREDKLÁDÁ. PRIZVANF.BOD

T-VJR-0091

1.3. .-VUR-0092

2.

2.1.

Z 3487/26 Ú‘SÚ HMP /po veře/ném projednéri/2.2. T-VLR-0094

Z 3577/00 ÚPSÚ HMP /po veřejrém projednání/2.3. T-VUR0095

3.

3.1. T.VLR-0096

4.

T-VUA-01024.1.

5.

5.1. T-VUR-0097

6.

0.1. :-VUR-C100

I

Schválení programu 9. jednání Výbcru prc 
územní rozvoj ZHMP 2022 - 2026

Irg. arch. Filip
Faglar, ředitel UZR
MHMP

1.
1.1.
1.2.

Ing. arch. Filp
Foglar, ředite! UZR
MHMP

Upravy Uzemního plánu Su Hi. m. Prahy - k 
projednáni_____________  
01172/02 ÚPSÚ HMP /soL dem zrušerá/

Ing. arch. Filip
Foglar, ředitel UZR
MHMP

Přerušené podněty nd změny Územnniho plánu
SÚi. m. Prahy - k projednání
Podněty žádané v převažucím veřejném zájmu • 
přerušené

přecseda Výbaru 
pro územní rozvaj 
ZHMP.
předseda Výboru 
pro lzemni rozvoj 
ZHMP

Nové podněry na změny Územniho plánu SÚ HI. 
m. Prahy - k projednání
Podněty žádane v převažujícím veřejném zájmu - 
nové

Zahájeni
Úvod, kontrola usná^ní^chapnos^
Volba ověřovatele zápisu 9.jecnání VU R M

Ing. ach. Filip 
Foglar, ředitel UZR 
MF MP
Ing. arch. Filip
Foglar, feditel UZR
MHMP_______
Ing. arch. Filip
Foglar, ředitel UZR 
MHMP

Výbor pro územní rozvoj 
Zastupitelstva hl. m. Prahy 2022 - 2026

ZÁPIS
z 9. jednání ze dne 16. ledna 2024 od 9:00 hodin 

ze zasedacího sálu Rady hl. m. Prahy na Nové radnici, 
Mariánské náměstí 2, Praha 1

Změny Územního plónu SÚHI. m. Prahy -k 
projednáni

T-VUR-0093 Změny vlny 19 ÚP 5Ú HMP /po veřejném
projednárif

TISK .I.

Podoěty 00 změny Územního plánu SŮ HI. m.
Prahy - ke opětovnému projednáni________________________
Pocnět P 79/2019 - k opětovnému projecnání Ing. arch. Filip

Foglar, redizel UZR
MHMP

Příloha č. 5 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 16/8 ze dne 12. 9. 2024



6.2. T-VUR-0101 Foděty ostatní • nové

7.

7.1. T-UR-0103

1.2. Volbu ověřovatele zápisu 9. jednání VURM

Tomáš Pek: Ověřovatelem bude pan Nepil, hlasujeme o ověřovateli zápisu z dnešní ho jednáni.

Hicsovátti c souhlasu s cvéřavair. lem

1.3. Schválení programu

Hlasem au i o schváleni

2

Tomáš Pek: Můžeme tedy hlasovat o programu jako celku v akovém rozsahu, jak byl písemně 
předložen všem členum Výboru

1. Zahájení
1.1. Úvod, prezence, kontrola usnášeníschopnosti

Předsedu u^iicil uvadl, že výhorja í^náiant^chuprfý, 3 članuvé Jsou ouduveni 1 naofnluvan
(Lagfícrj.

Ing. arch. Filip
Foglar, ředitel UZR
MHMP

P>c-' 9 / Prali 0/ Zdržel se: 0 / Nehlasoval. 4
Omitivem Strímslci Prokop, Kaplan

Neomluvím La^ner 
OVĚŘOVATEL SCHVÁLEN

Prc: 1 /Pro/i- 8 / Zdržel se' 0 / NMrtwval: 4
Omluveni Siránslcí'. Prokop, Kaplan

USNESENÍ NEBYLO PÉ/JA TO

Pra: 8 r Proti' 1 /Zdržel se: 0 / Nehlasoval. 4 
Omiuveid Stránský, Prokop. Kupian 

v 915 přijel Lastur 
PROGRAM BYL SCHVÁLEN

P. Zeman oher r programu vyřadir hod nehoť na minulém iedtCmi se v hndé ..Různé"
hlasovalo o revokaci jednoho usneseni Výboru. Přečetl dopis a žádá o vyřazení budu ..Různé" 
: programu, abv se podobná situace r.enpakovolo Proběhla diskuse mezi předsedou dekem, pány 
Port tikem a Zemanem ohledné bodu „Různé", o důvěře a celkově o é nemilé situaci.

Tomáš Pek: Kdo je pru vyřazen: bodu „Různé"?

Hlasováni o vyřazeni bodu „Různé"

Pcdněty na změny fíegulacnícri plánů $ LI hi. m.
Prahy - k projednaní_____________________________________
Podnětná změnu Regulačního p ánj Anenská Ing arch. Filip

Foglar, ?®d tel UZR 
MHMP



Z 3322

Z 3326

Hlasováni o navrženém usneseri

3

2. Zněnv Uzenniho plánu SU hl. m. Prahv — k nriednání
2.1 7.měnv vln v 19 l)P SU HMP /on veřpiným remaiernánůl

Filip Foglar: Jedná se o změnu Z 3322 2 vlny 19. kierá se nacházi v městské části Praha 13. Týká se 
Zápatlniho města, konkrétně částí ploch rezidence Nud Valem, kde.se mění kód míry využití 7 B na kód 
míry využiti F s tím, že tato změna byla projednána zcela kladně.

Tomáš Pek: Prosím o procesní hlasování o tom. že pokračovat v tomto bodě budeme po změně 
Z 3375/19 laktéž v tomto projednávaném bodě 2.1.

Hlascwm o přesun projednáván zmény na později v rámet tchoto vyhoní

Filip Foglar: Změna Z 3326 mela vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území, pořizovala se 
zkrácené a jejím předmětem je realizace třeti fáze záměru Waltrovka na Praze 5. Žadatelem jsou 
právnické osoby a plochy se mění na SV v kódu H. Změna byla projednaná kladné, je možné ji schválit 
a vydat.

Perr Zeman: Já t mám kladné vyjádření Prahy 5. pan Janoušek se nemohl zúčastnit. Dále prosím 
investora o zaslání vizualizaci, stačí v době mezi Výborem a Zastupitelstvem

Zuzana Hamanová: My jsme vtom minulém období sPENTOU intenzivně spolupracovali a bylo 
uzavřeno memorandum jednak o finančním příspěvku a jednak o rezervaci pozemku pro základní školu 
a potom k němu byl i přijat dodatek.

Rudolf Vacek, PENTA: Jsme žadateli tělo změny Územního plánu. První xontribučni smlouva byla 
odepsaná v roce 2018, „zdodatkovaná • hýla v polovině roku 2022 s lim, že máne jasně definované 
místo, kde bude 'kola, počítáme s tím Ta škola bude buď na principu toho, že poskytneme pozemek 
municipalitě, anebo Dostavíme privátní školu.

Tomáš Pek: Usneseni bude coporučujicí stím, že to doporučující bude upraveno do formy H.: 
doporučuje schválení a vydáni změny uvedené v příloze 2 a 3 tohoto usneseni s podmínkou předloženi 
smlouvy o spolupráci dojednání Zastupitelstva hlavního města Prahy.

Prc: 10/ Prod: 0/Zdržel sc: 0 / NishPjsovai. 5
Otnhf^eni Prokop Kaplan

USNFSRŇÍ PYLQ PŘU A TO

Pro. 10/ Proti: 0 / Zdrzel se • 0 / Nehlasoval: 3
Ombveni Slrá)^sid,, Prokop. Kaplan 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO

Výhor pro územní razvoj ZHMP
I. bere na vědami
výsleuky projednávání návrhu změny Z 3326. včetně vyhodnocení, uvedené v příloze č 1 tohoto 
usnesení
II, doporučuje
schválení a vydáni změny Z 3326 uvedené v příloze č. 2 a 3 tohoto usnesení
III. podmiňuje
schválení a vydání změny 2 3326 ÚP SÚ hl. m. Prahy předložením Smlouvy o spolupráci do coby
jednáni Zastupitelstva hl. m. Prahy_____________________________________________



Z 3363

Hlasováni u navrženém zrs nesení

Z 3374

4

Pro: H 'Proti 0 - Zdržel seto f Nehláse,vul' 2
Omlvveni Prokop, Kaplan

USNESENÍ R11.0 PŘUA TO

Filip Foglar: Jednáse ozménuz hlediska požadavku na no vostavbu rodinných domů. Území MC Dolní 
Počernice. Předmětem je vyjmut z VRL. tedy velké no rozvojového území a méní se plochy částečné 
urbanizované SO-4 na čislě obytné s kódem C, redukuje se celoměstský systém zeleně. Změna byla 
projednaná kladně, vidíte na obrazovce, na našem semaforu. Tudíž je množné ji schvalovat a vydávat.

Petr Zeman: Bylo by dobré si vyžádat čerstvé stanovisko MC, rad bych videl zastavovací studii, chrč) 
bych vědět, jak se dohodly kontribuce. Město o tuto změnu moc nestojí, posouvá se USES, v té podobě, 
jak je to předloženo bych tu nepodpořil.
Ondřej Martan: Změna by měla být vydána až po padepsání smlouvy o spolupráci.
Zbyněk Richter, starosta MČ Prali a-Do lni Počernice: V minulosti jsme měl: s investorem uzavřenou 
dohodu Jejíž platnost již vypršela. Jednání s investorem nejsou snadná, my požadujeme dokumentaci k 
ÚR. bez toho to dá) nepustíme. Výbor ovšem žádáme, aby zde zmčna prošla = podmínkou upřesnění 
podkladu do Zastupitelstva.
Radomír Nepil: Navrhuji přerušení do doby uzavření denody mezi MČ a investorem.
Ondřej Martan; Navrhuji přerušení do příštího jednání, stím, že bude předložena studie a návrh 
kont i buč ní dohody. Pokud nebude investor reagoval, nevrhuji dát to „k ledu".
TomáS Pek: Výbor územního rozvoje til. m. Praby přerušuje projednávání změny Z 33 63/19 do svého 
příštího jednání.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I přerušuje
projednávání změny Z 3363 co příštího jednání Výbaru územního rozvoje____________

Filip Foglar: Jsme na území MČ Praha 14, změna 3374. požadavek je měnit územní plán z ploch sadě, 
zahrad a vinic na všeobecné smíšené zastav i lei né území. Změna byla projednaná kladně, takže vám je 
doporučena kc schválení a vydání. Jen upozorňuji, že z metodického důvodu došlo v rámci zpracování 
a pořizování změny k rozšíření navrhované plochy SVo ten zbylý ..zoubek" mezi řešeným územím a 
jeho východně umístěnou p i očitou SV V podkladech které jsou veřejně s dispozici všem 7 dní před 
jednáním, je to přímo vidět.
Ondřej Martan: Pokud by MČ se změnou nesouhlasila, byl bych o tom informován. Kvituji, že bude 
zrušen ten kus plochy PS. Lokalita je připravená, očekával bych i větší intenzitu výstavby vzhledem 
k blízkosti železnice.
Tomáš Pek: Kvituji scelení plochy SV.
Petr Zeman: Prosím o vyjádření MČ co doby Zastupitelstva.
ProbeMa diskuse o vyznám souhlasu MČv hycím listě, barvě, polila a rozlišeni, zda souhlasí Rada 
či Zasfupiťelslvu MC
Tomáš Pek: Načtu usnesení. Doporučuje schválení a vydáni změny uvedené v příloze 2 a 3 tohoto 
usnesení. To znamená té změny 3374.



Hlasováni o nadrženém usneseni

73375

Hlasováni 0 naženéy usneseni

Hlasováni o ncivrzcr^tn usnesení

5

Filip Foglar: Jedná se o Prahu :3. Zvyšuje se kód z B na F. Zmenz byla projednaná kladně a je možné 
ji schválit a vydat. Doplním podle požadavku pana předsedy, že schválením obou dvou rěch změn 
územního plánu vznikne spojeně komplexně řešené území. Dále doplním, že te malá obdélníková 
parcela, která již teď má OB -F v sobě zahrnuto, už Zastupitelstvem proběhla rychleji a byle vydána. K 
celému území Západního města, kterého se tyká i koordinace této plochy. je zpracována velká 
urbanistická studie ve spolupráci soukromých subjektů a městské části za patronace IPRu před 2 roky

Vladislav Dykast, FINEP: S Prahou 13 mátne uzavřenou smlouvu ve. dodatků, nakonec je předmětem 
plněni šesti if i dni mateřská škola na našem pozemku, kterou předáme MČ, plus další plnění. Smlouva 
byla uzavřená ještě před scl:válenim Metodiky, v průběhu projednáváni Rady a Zastupitelstva 
zkalibrujeme u čísla, ale určitě se v principech a částkách nelišíme.

Tomáš Pek: Budeme hlasovat o změně Z 3322 a návrh usnesení odpovídá tomu, jak máte v podkladech.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. bere na vědomí
výsledky projednání návrhu změny Z 3322 včetně vyhodnocení uvedené v príiozc č. 1 tohoto usnesení
II. doporučuje
schválení a vydání změny Z 3322 uvedené v příloze č. 2 a 3 tohoto usneseni

Pra: H /PiG'd: 0/Zdržel se: /Nehlasoval. 2
Omluveni Přikup. Kaplan 

USNESEHÍ BYLO PRJJAIO

Pro- H 'Proti: 9/Zdržel se: 0 / HMas cval: 2
Omluven: Prokop. Kaplan 

USNESENÍ BYLO PRII A TO

Pro. II /Proli: 0/ Zdržel se: 0 / Nehlasoval: 2
Omluveni Prokop Kaplan 

USNESENÍ  BYLO PŘIJATO

Tomáš Pek: Nyní budeme hlasovat o změně Z 3375.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. bere na vědomí
výsledky projednání návrhu změny Z 3375 včetně vyheen ocení uvedené v příloze č. : tohoto usneseni I
II. doporučuje
schválení a vydání změny Z 3375 uvedené v příloze č. 2 a 3 tohoto usnesení 

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
1. bere na vědomí

' výsledky projednání návthu změny Z 3374 včetě vyhodnocen; uvedené v příloze č. I toho: usnesení
' 11. doporučuje

schváleni a vydáni změny Z 3374 uvedené v příloze c. 2 a 3 tohoto usnesení



Z 3377

Hta.wvám G navrženém zgRsení

Z3487

Tomáš Pek: My ni budeme hlasovat o usnesení tak, jek je uvedeno v podkladech
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2. Změny Územního plánu SÚ hl. m. Prahy -kproiednání
2.2. Z 3487/26 ÚP SÚHMP /do veřejném projednání/

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
1. bere na vědomí
výsledek projednáván: návrhu změny Z 3487/26 ÚP SL lil. m. Prahy včetně vyhodnocení uveden
v příloze č. 1 tohoto usnesení
II. doporučuje
schválení a vydání změny Z 3487/26 ÚP SÚ lil, m, Prahy uvedené v příloze č. 2 a 3 tohoto usnesení

Pro: 2 / Proti' 7 /7.držel se: 7 / Nehlasoví: 7 / Nepriomen. 2
Omluveni Prokop. Kuuion 

usnesen! nebylo pAija / 0

Pro. I! /Proti 0 / Zdržel se: 0 / Nehlasoval: 2
Omluven Prokop, Kaplan 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO

Filip Foglar: Změna 3377, žadatel fyzická osoba, na měsrské části Praha Ne bušíce. Požadavkem je 
změnil louky a pastviny na zaslaví telnou plochu OB-B s redukcí cek městské ho systému zelené, a to na 
parcele, kde už stoji cům. Změna byla projednaná kladně a je možněji schválit a vydat.

Petr Zeman: Na pozemku stojí asi 6 let stará savba, staví se tedy ještě před změnou ÚP. Takže já se 
tady určité zdržía, nemůu to podpořit.
Tomáš Pek: Myslím. Žc dům zkolaudován je, ostatní stavby (komunikace apod.) ne. Navrhuji přerušit.
Ondřej Martan: Navrhuji přerušení, zkryciho listuje zřejmé, že v projednání změny se nevyskytly 
problémy, všude to prošlo, byly investované velké prostředky města.
Tomáš Pek: Budeme hlasovat o přerušení tohoto bodu.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
J. přerušuje
projednávání zmčny Z 3377 do příštího jednání Výboru pro územní rozvoj 

Filip Foglar: Požadavkem jo výstavba jednoho rodinného domu v MČ Zličin, ria hranici Středočeského 
kraje a Prahy Mění se louky ? pastviny na OB o změna hýla projednaná kladně s tim, že nesouhlasilo 
Ministerstvo životního prostředí Tento nesouhlas jsme překonali v doladovacim jednáni uzavřením 
protokolární dohody. Zároveň vidíte, žc změnu nedoporučuje 1PR. Změnu je ale možné schválil a vydat.

Petr Zeman: Já budu navrhovat neschválení.
Zuzana Hamanová: Jedná se o pozemek z poloviny zastavitelný (OB-A) z poloviny nezastavitelný, 
nelze ho ani oplotit. Na té zastav nelne polovině se RD vzhledem ke kódu A nepostaví (ačkoliv IPR to 
navrhuje).
Proběhla diskuse mezi předsedou Pekem u panem 'Zemanem o smysluplnosti schvalováni takových, 
rozsahem malých :mčn.
Tomáš Pek: Budeme hlasoval o protinávrhu.
Hlas ování o neschválení



Hlasování c navržer.éiK usnesení

2.3. Z 3577/00 ÚP SŮ HVP /do veře i ném nr o jed n án í

Z 3577

Hlasování n návrhu usnesení

V 1172

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. bere na vědomí
výsledek projednání návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ hl. m včetně vyhodnoceni uvedený v příloze č.
1 tohoto usnesení
II. doporučuje
schválení a vydání změny Z 3577/00 ÚP SÚ h!. m. Prahy uvedené v příloze č. 2 a 3 tohoto usnesení

3. Úpravy Územního plánu SÚ hl. m. Prahy - k projednání
3.1.0 1172/02 UPSÚ HMP /soudem zrušená/

ťru : ó/ Proli 0/Zdržel se: 5 f Nehíosoval: 2
Omluven/ Prokop, Kaoian 

USNESENÍ NEBYLO PŘJ.ÍATO

Pro - 11 / Pr od: 9'Zdržel se 0 / ^Masoval: 2
Omluven: Prokop, Kaplan

USNESEN! BYLO PŘJJa TO

Filip Faglar: UzemíMČ Dolni Počernice. Žadatelem je hlavní město Praha, konkrétné Odbor investiční 
MHMP. Změna byla kladně projednaná a jedná se o 10, žc ve stávajícím uzemním plánu byla 
implementovaná veřejně prospěšná stavba dětský domov a my jsme museli pořídil změnu územního 
plánu na probíhající přípravu realizace základní školy. Jedná se o změnu tak. aby bylo možné realizovat 
základní školu. Vidíte kompletní souhlasy v jednoznačném veřejném zájmu. Je možné schválit a vydat. 
Ondřej Martan: Je to velmi důležitá změna. Na tu. že záměr výstavby ZŠ není v souladu s ÚP (kvůli 
V P$ pro dětský domov), se přišlo v průběhu přípravy ÚR základní školy. Dolní Počernice nuiné 
potřebují základní školu, prosím o podporu.
Tomáš Pek: Návrh usnesení máte vc svých podkladových materiálech

Filip Foglar: Území MČ Praha 17. Jedná se o úpravu Územního plánu z kódu míry využití B na C, 
která byla už Zastupitelstvem schválená a vydána usnesením 25/7 z března roku 2021, nabití účinnosti 
opatřeni obecně povahy 96/21. Později byla tato změna zrušena rozhodnutím soudu. Proto jsme dle 
stavebního zákona jako porizovatel povinni předložit Zastupitelstvu obec tuto zmčn I k rozhodnutí, zda- 
li s i přeje pokračovat v procesu pořizování či nikoliv. V případě, že sí budete přát pokračovat, což jo i 
náš návrh, ke kterému se kloníme, to znamená že si stojíte za usnesením Zastupitelstva hlavního města 
Prahy a za právní kontinuitou. Takto je vidět na obrazovce usnesení, že doporučujete pokračování a 
v takovém případě se to vrátí k nám na odbor a budeme pokračovat navrácením se do posledního 
nezpochybněného momentu v procesu pořizováni a budeme se zabývat jako u všech těchto soudem 
zrušených úprav nebo změn opravou a výtkami soudu. V tomto případě, kdybyste se rozhodli 
nepokračovat a měli jste důvody, proč již si nepřejete tuto změnu, tak by to znamenalo kroky vedoucí 
k ukončení pořizování.
Tumáš Puk: Doporučuji se držet tohoto postupu kvůli zachováni kontinuity,
Filip Foglar: My jako pořizovat o 1 máme povinnost 10 předložit, konečné rozhodnutí je samazřejmě na 
Zastupitelstva.
Proběhla diskuse členu do jaké fáze projednáfú se úprce^a vrací Proces byl dovysveflen. Souhlas výboru 
znamená pokyn úřadu konal, nejedná se a vydávání smény. lo bude a z další evemuálmfáze



Hlasování o návrhu usResa/é

P 79/2019

Hlasovám n návrh u usnesení
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Tomáš Pek: Můžeme hlasovat kvalifikované, protože budeme mít rádný podkiad, který se vypořádá 
5 tím rozsudkem. To si myslím, že je správný postup. Nebylo by dobré zabíjet něco, když nevíme, o 
čem hlasujeme, jestli to je napravítelné nebo není.

4, Podněty na změnv Územního plánu SÚ hl. m. Prahy - k opět o vněmu pru jednání 
4,1. Podnět P 79/2019- k ončtovnému projednání

fro: li / Proti. Q' Zdržel se: 0 / Nehlasoval: 2
Omluveni Prokop, Kaplan 

USNESENÍ BYLO PklJA TO

ťro. 9' Protu 0/ Zdržel se: 2/Nehlasoval: 2
Omluveni Prokop, Karati 

USNESENI BYLO PŘIJATO

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
1. bere na vědomí

.) informaci o zrušení změny U 1172/02 vlny 02 úprav ÚP SÚ hi. m. Prahy soudem 
rozsudkem Městského soudu v Praze v příloze č. 1 tohoto usneseni potvrzeným rozsudkem Nejvyššílo 
správního soudu v příloze č. 2 tohoto usneseni

2) metodické doporučení Ministerstva pro místní rozvoj v příloze o. 3 tohoto usnesení
II. doporučuje
schváleni pokračovánim pořizování změny U 1172/02 vlny 02 úprav UP SU hl. m. Prah)' uvedené
v přílohách č 4 a 5 tohoro usnesení, včetně odůvodnění uvedeného v příloze č 6 tohoto usnesení
Hl. konstatuje, že
případné neschválení by znamenalo doporučení k ukončení pořizování změny U 1172/02 vlny 02 
úprav ÚP SÚ hl. m Prahy uvedené v přílohách b 4 a 5 tohoto usnesení, včetně odůvodnění uvedeného 
v příloze č, 7 tohoto usnesení

Filip Foglar: Jsme na Zbraslavi. V tomto případě se jedná o opakované projednání po dohodě pana 
předsedy, pana náměstka Hlaváčka a Odboru územního re 7 voje, a to vzhledem k lomu, že ento podnět 
už prosel Výborem pro územní rozvoj, ale nebyl dále předkládán do Rady HMP. Důvodem bylo, že byl 
Žádán v nezkráceném režimu, a zároveň se v průběhu změnil záměr MČ. Původně bylo požadované 
vybudování bytové zástavby pro sociálně znevýhodněné občany, ale MČ později rozhoda, že cílem je 
zázemí pro jednotku Sboru dobrovolných hasičů a Hasičského záchranného sboru. Není tedy již žádáno 
SV, ale ZVO. Proto je to předkládáno znovu na s novými skutečnostmi k vašemu rozhodnutí.

Tomáš Pek: Nemáme stanovisko PVS ani Báňského úřadu, ale jako podnět k projednání to schválit 
můžeme.
Kateřina Pavlíková, starostka MČ Praha-Zbraslav: My stále podporujeme tento projekt a budeme 
rádi i za vaši podporu. Samozřejmě stanovisko báňského úřadu bude v ráme; projednávání o stavebním 
povelení. Nicméně v blízkosti jc kamenolom a majitelé kamenolomu o tomto projektu vědí a soulilasí.
Radomír Nepil: Já mám jen dotaz na MČ, proč ZVO. Márek tomu zvláštní důvod, protože na hasičskou 
zbrojnici - ono je to ostatně i napsané v těch připomínkách IPRu - jc spíš vhodnější funkční plocha VV.
Kateřina Pavlíková, sturustka MČ Praha-Zbraslav: Bylo nam doporučeno ZVO a v podstatě mám- 
li hýt upřímná, je asi úplně jedno, jestli to bude VV nebo ZVO.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m. Praný P 79/2019 
zkrácené



P30/2021

Hlasováni o navezeném usnesení

P 64/2023

5, Přerušené podněty na změny V zemního plánu SÚ hL m. Pruhy - k nm jedná ní
5.1. Podněty žádané v ořevažulicím veřejném zaimu ■ přerušené

Tomáš Pek: Jclc o nčkolikrát přerušený bod na Praze 9.

Tomáš Portlik: Jedná se o dicuho táhnoucí se cebatu nad podnětem zanedbaného území při ulici 
Poděbradská. Prahia 9 má požadavky k investorovi (např. zázemí pro školu, smlouvu o smlouvě 
budoucí...), zatim se vsak dohoda nedaří. Pokud nebude dohoda, sem pra neschválení, stejně jako 
zbytek samosprávy' na Praze 9.

Lukáš Svoboda, investor: Jsem vlastníkem předmětných pozemku, území rozhodně není zanedbané, 
my lam už 20 lel provozujeme bleší trhy. S MČ se rádi dohodrieme, ale chceme vyváženou dohodu.

Tomáš Portlik: Dohoda bude složná, my tam ty hle? í trhy nepodporujeme, změna je žádoucí z hlediska 
urbanismu a je řeba znjistit veřejnou infrastrukturu, zejména v oblasti školství. Pokud nedojde 
k dohodě, my tu změnu nepodpoříme.

Radomír Nepil: Ptám se pana Svobody, zda tu změnu chtějí.

Lukáš Svohoda: Změnu chceme, ale nepotřebujeme. Dohodu chceme, ale rezumtou.

Tomáš Pek: Je provozování bleších trhů v souladu s ÚP? Navrhuji zamítnutí. Bez dohody to nepustíme.

Lukáš Svu bodá: Chtě' by své pozemky změnit na stavební parcely, ale nechci MČ odevzdat polovinu 
pozemků. To je jediná dohoda, kterou MČ nabízela.

Filip Foglar: Odbor územního rozvoje jako pořizovatel územní plánovacích dokumentací a podkladů 
pro hlavní město Prahu ve spolupráci s městskou částí pořizuje územní studii, která ve výsledku pojímá 
celé i toto řešené území a intenzivně spolupracuje s městskou částí ve fázi, že máme vyhraného 
zpracovatele a nastává analytická fáze.

Ondřej Boháč, IPR: Jedná se o ideální místo pro umístění city logistiky.

Výbur pro územní rozvoj LHMP
1. nedoporučuje
Zastupitelstvu hlavniho města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m. Prahy P 30/2021

Pro: 11 / Pr cti: 0/ Zdrželi: 0 /Nehlasoval: 2
Oinhiveni Prokop. Kaplan 

USNESENÍ B YLO PŘIJA TO

Filip Foglar: Jedná se o podnět, který se vraci na Výbor z důvodu přerušení na předchozím Výboru, 
žadatelem je městská část Praha 18. Na území MČ Praha 18 je požadováno měnit územní plán 7. OV-D 
aZP na zastavitelnou plochu SV-D.
Ondřej Lněničku, mistostarosia MČ Praha 18: Jedná se o podnět, který má podporu na MČ napříč 
koalicí i opozicí Předmětné pozemky jsou ve vlastnictví HMP v drtivé většině svěřené do správy MČ. 
Naše MČ je poměrná chudá a nemá mnoho využitelných pozemků. Území bychom využili 
pravděpodobně pro parkovací dům s komerčním parterem.

Ondřej Martan: Co tam MČ plánuje, nepočká to na Metropolitní plán?

Ondřej Lněnička: Plánujeme parkovací dům s komerčním parterem, masivní bytovou výstavbu 
neplánujeme. Pokud by lam vyresti BD, tak maximálně se 3 NP.

Tomáš Portlik: Navrhují přerušení s tím, že MČ dodá studii.

Petr Zeman: Navrhuji zamítnutí, změna není méstotvorná.
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Tomáš Pek: Nyní můzeme hlasovat o návrhu Tomáse Portlika.

Hlasováni o navrženém snesen!

P 94/2023

14)

Tomáš Pek: Nejdřív budeme hlasovat o návrhu pana Zemana o neschválení.

Hlasováni 0 pzeschválení

Tomáš Pek: Děkuji, ještě tedy hlasujme usnesení jako celek, každopádně cen celek se rovná tomu 
prvnímu hlasování.

Tomáš Pek: A nyní druhá část toho to usnesení Výhot pro územní rozvoj Zastupitelstva hlavriho města 
Prahy doporučuje městské částí Praha 12 požádal □ svéření příslušných pozemikú v daném územi.

Hlasování o doporučení MC požádat o svěření daných pcsemkít

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. přerušuje
projednávání podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m Prahy P 64/2023.

Pro: il / Proti: 0 / Zdržel 0: 0 / Nehlasoval: 2
Omlťvem Prokop. Kaplan 

USNESENI BYLO PklJATO

Pro' 7 / Proti: 0 / 7dr~N se 4 / Nehlasoval 2
Omluveri Prokop, Kaplan

USNFSPNt B 1 r. O PŘU A TO

Pro: 1 / Proti: 0/ Zdržel se. 10 / Nehlasoval: 2
Omluveni Prokoo, Kaplan 

USNESENÍ  NEBYLOPŘIJA TO

Filip Foglar: Jedná se o území městské Části Praha 12 a o žádost městské části Praha 12. Požadavkem 
jc měnit Územní plán ze stavebních pozemků OB-C na plochy garáže t parkoviště, a to na pozemcích 
hlavního města Prahy. My vám podnět předkládáme k vašemu rozhodnutí.

Vojtech Kos, starosta MČ Praha 12: Chceme tuto změnu prosadit jako signál občanům, že MČ zde 
nechce obytnou výstavbu.

Tomáš Portlík: Bylo by’ lepší to ošetřit nějakým memorandem. než dělat takovéto deklarztorní změny.

Václav Stránský: Tato zénaje naprostu nepochopitelná a já j. v žádném případě nepodpořín.

Vojtěch Kus, sta rosta MČ Praha 12: MČ zde chce zachoval parkování, pokud změnu nepodpoříte, 
požadujeme svěření pozemků do správy MČ.

Tomáš Portlík: Pro mě. jako zastupitele HMP, je toto nehlasovali  né.

Radomír Nepil: Doporučuji doplnit usneseni o doporučeni, aby si MC zažádala o svěřen; do správy.

Milan Urban: Nechápu smysl této změny. Nemyslím si. že parkovací dům s kapacitou až 1000 
parkovacích míst, by byl pro obyvatele výhrou. Jako zastupitel IMP nepodpořím ani svěření MČ.

Zuzana Hamanuvá: Nemohu luto změnu podpořil.

Hlasování o nedoporučení

Pru. 5 /Pru' i. 0 / Zdržel se. 6 / Nehlasoval' 2
Omluven! Prokop, Kaplan 

USNESENÍ NEBYIOPŘIJATO



Hlasováni 0 navrenéwz usnesent

P 72/2023

1 1

Výbor pro územní rozvoj ZIIMP
L nedoporučuje
Zastupitelstva hlavniho města Praly sel j valení podnětu na změnu ÚP SÚ 11. m. Pral y P 95/2023.

Pro: 1l / 0/Zdrželse. 0/ Nehlas uval: 2
Omluveni Prokop, Kaplan

USNESENI EYLO PRlJÁ TO

Filip Foglar: Jedná sc o žádost o změnu ÚP ýkajicl se Pražského okruhu, dálnice D0 518, 519 
v rozsahu Ruzyné-Březinéves, na základě aktuálnich podkladů, a to v souladu s koridorem Zásad 
územního rozvoje. Žadatelem je státní organizace Ředitelství silnic a dálnic, oprávněný investor. Odbor 
územního rozvoje i Institut plánování a rozvoje doporučují tuto změna územního plánu z důvodu 
významného veřejného zájmu.
Tomáš Pek: K tomuto budu proběhlo pracovní jednání, kde jsme se tomu podrobně věnovali.
Petr Hejl, starosta MČ Praha Suchdol: Já bych požádal k této pro městskou čásl kontroverzní zrněné 
o rozšíření usnesení o prověření přeložky 1/242 Kamýcká do tunelu, který by mohl sloužit jako 
samostatný přivaděč ke křižovatce Výhledy.
Gabriela Lněničková: Návrh by se měl přepracovat tak, aby byl v souladu s komplexním řešením 
v souladu s klimatickými závazky a strategickými dokumenty.
Martin Tumpach. starosta MČ Ďáblice: Byl bych nich aby protihluková opalřeni byla součástí toho 
záměru od křížení s Kosteleckou ulicí.
Vládán Hodek, veřejnost; Cíle jsou dnes popsané ve strategickém rámci České republiky 2030 a 
Strategický plán iésta Praly musí na tyto cile navazovat. Máme zasebou projednávání El A pro úacky 
518, 519 a 520, a to projednáváni ukázalo, že jejich vybudování není pro Prahu prospěšné. V roce 2021 
proběhlo schváleni evropského právního rámce pro klima, kde jsou ty strategicko dokumenty přímo 
součástí nařízení. Strategický rámec 2030 zahrnuje 17 cílů OSN a GEN 2030 a ty' cíle, které se týkají 
územního plánován:, se daj j shrnout do 3 základních bodu. Polyfunkční a polycentrické město, Praha 
jako inovační lidr. vše potřebné by mělo být v blízkosti bydliště, čtvrťové plánování, město by mělo byl 
prostupné prc pšla cykl o dopravu a propojené zelenými pásmy. Navrhovanou dálnicí likvidujeme 
potenciál rozvoje místa, nebude možné budovat konkurenceschopnou MHD.
Eva Slavíková, starostka obce Zdiby: My jsme sc vyjadřovali poměrne zevrubně k dokumentaci El A. 
Tento záměr nen: v soulacu s právními předpisy Evropské unie a je rozhodně v rozporu s řadou 
koncepci udržitelné dopravy. Tento záměr Praze skutečně nepomůže, dojde k významnému přesunu lidí 
z MHD do aut, což nechceme. Proč mísíme mésiskou dopravu s tranzitem, evropským a republikovýt? 
Šestiproudá dálnice vedená městem není městotvorná. Navrhuji, aby výbor tuto změnu zamítl. Myslím 
si. že by mělo dojít také k iniciaci jednání mezi hlavním městem Prahou, Středočeským krajem a 
Ministerstvem dopravy za účelem vybudování aglomeračního okruhu jako alternalivy té kapacitě 2+2, 
a aby bvl naopak podpořen polycentrický rozvoj silniční a dálniční sítě. A ne to. abyste si dopravní 
indukcí a tranzitní dopravou dále zhoršovali dopravní situaci v Praze a jejím bezprostřediim okolí a 
současné připustili nežádoucí míšení městské a kamionové dopravy.
Branko Doleček, veřejnust: Jsem zástupce majitele pozemku, pod kterým by z velké části měl vést 
přivaděč Rybářka v Suchdole. fomuto území už se věnoval podnět na změnu územního plánu 
P 228/2018. Tento podnět byl Výborem schválen v roce 2019. Teď jsem videí, žc v návrhu usnesení je, 
že část Loho našeho pozemku, pod kterým by mel byt přivaděč Rybářka, by měl být změněn na ZMK. 
Požadujeme, abychom byli součásti toho procesu pořizováni, aby se s námi jednalo.
Gabriela Lněničková: V tomto podnětu se jedná o zkapaci lnění z 2+2 na 3-3. Stavby úseků 5.8.519 
by vedly k nárůstu o 931 000 vozokilometr denně a 2/3 dopravy by byly indukované, Nevidím důvod 
pro zkapacitnění. je zapotřebí urychlit dostavbu aglomeračního okruhu, ale pexud možno v parametrech
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To má 5 Pek Teď budeme hlasovat o doplňkovém návrhu pana starosty Hejla: „ ty ber dopoiitchje 
zpraccvn^eh změn UP prevévú rozvířeni řešeného tzemí zmény 0 přeložku JU24Š ulice Kamýcká do 
lunelu dzv. tunelový přivaděč Kamýc^áj".

Hlasováni o pozméňovaefM návrim

Tomúš Pek: Teď bych poprosil o čistý protinávrh, budeme hlasovat o komplexním protinávrhu paní 
Lněničkové, a to ve znění:Vy bet -doporu řuje přepracováni podnětu lak, aby bylo navrtěna 
komplexní řešení v nendadn se strategickými dokumenty a klbnatickdn: zavazí hl. m. Praky, ČR a EU 
snižování errnsí CD2. město krátkých vzdálenosti, rozvoj veřejné hromadné cyklistické a gčší 

doprayj. Klíčovou součásti řešeni by mela být severní tramvajová tangenta (Dlouhá mile - Nebi fšice 
- Haroméřice - Suchdol - Padbaba - Bohnice - Kobylisy - Lethany). Zároveň áopof učitie hl. městu 
iniciovat jednáni se 'Středočeský^n krajem a ^inisiersívem dopravy u vybudováni aglcmerač/nhc 
okruhu jako alternativu TEN-T, 2-ř2 pimhv pro tranzinií dopravu."

Hlasováni o protinávrhu

Pra: 11 /Proti: 0/Zdržel se: 0 / Nehlasoval. 2
Omluveni Prokop. Kaplan 

USNESENÍ B YLO PPJJATO

Pro: 6 / Proti: 0 / Zdržel se: 5 'Nehlasoval. 2
Omluveni Prokop. Kaplan 

USNESENÍ NEBYL O PRfJA TO

Pru. 3 / Prut i. 1 /Zdržel sc: 4 / Nehlasoval' 2
Omluveni Prokop, Kaplan

USNESENÍ NF.FmO PWá TO

2+2 pro odvedení tranzitu. A netýká se to jen této části, ale j ranzitu na Černém mostě, kde by ten úsek 
510 po dostavbě celého okruhu a dalších dálin nich úseku nebyl kapacitně dostačující. Takže ještě jsem 
zahrnula kromě toho, že doporučujeme přepracoval tu změnu tak, aby byla v souladu se strategickými 
dokument); klimatickými závazky, i to. že by Výbor mě) doporučit hlavnímu městu inicioval jednání 
se Středočeským krajem a Ministerstvem dopravy o dobudování agiomcračního okru nu.

Ondřej Marian: PreZský okruh společně s městským okruhem a propojením prostřednictvím radiál je 
základním komunikačním systémem, který by mě) fungovat v hlavním městě Hráze k odvedení těch 
nej větších počtů vozidel. Měly by to být sběrné komunikace, které by měly dokázat dostal vozidla, která 
nám teď jinak projíždí menšími komunikacemi skrz jedno tlivé městské části. Není tu systémové řešení, 
protože stejně tak jako přišla obec Zdiby, tak přijde dalších pělačtyřicet obcí, přes které by jinak 
aglomeračni okruh v uspořádání 2+2 měl vést, a přijdou nám říct, že ani tam by neměl vést aglomerační 
o Krůt. Dále prosím pana předsedu, aby koordinace změn v tomto území byla co nej rychlejší.

TomúŠ Pek: Budeme hlasovat nejprve k prověření zapracování protihlukových opatřeni.

Ondřej Boháč: Protihlukové stěny jsou mimo podrobnost územního plánu

Tomáš Pek: Načtu usneseni:. ^bot-pm zemní rozvor doporučuje prověřil zapracováni 
protihlukových opatřeni na Cinovecké ulici jižné od křížení s KaNtehckuu ui."

Tomáš Pek: Navrhuji abychom o třech bodech základního usnesení hlasovali jednotlivě. Kdo je pro 
takto navrženy procesní postup?

/llasováni c oddělením hlasován! jednotlivých bodu
Pru. 11 / Prud: C/Lídržel sv: 0 / Nehlasoval: 2

Omluveni Prokop. Kanian
USNESENÍ BYLO PŘIJATO
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Tomáš Pek: Nyní musíme hlasovat o celku. Vidím několik dotazu. Kdo je pro otevřeni diskuse? 

hlasování 'j snovHofgvření diskuse

Petr Zeman: Proč jsme dělali oddělené hlasování?

Radomír Nepil: Tento systém používáme i v Zastupitelstvu HMP, umožni v dílčích bodech vyjádřit 
názoi, ale nakonec se materiál musí odhlasoval jako celek.

Tomáš Pekt Hlasujme o usnesení jako celku.

Tomáš Pek; , Výbor pro rozvoj Zastupitelstva hlavního iresia Prahy dnnamčuje Radě hlavního
mč^ta Prahy a dolčeným ffiésiskýw částem vybíjel zvýšené úsilí v přtpra\>é íranivafové iron Pndhaba^ 
pnchdci. " Kdo je pro taklo navržené usnesení?

Hlasováni o nadrženém usneseni

Tomáš Pek:, Výbor pro úsetnni rozvoj Zastupitelstva hl^niiho mésfa Prahy doporučuje Zastupitelstvu 
hlavního mČsía Prahy schváleni poíinčin P 72/2023 zkrácené," Kdo je pro?

Hlasování o navrženém usneseni

Pro' 11 / Proti 0 / Zdržel se: 0 / !čc hlas oval: 2
Omluveni Prokop. Kaplan 

USNESENÍBYhO PŘIJATO

Pro: 8 /Proti: 0 ‘ Zdržel se: 8 / Nehlasoval: 2
Omluveni Prokop. Kaplan

USNESENÍ RYLO P^LL i TO

Pro • 8 / Proti 0 / Zdržel se: 2 / Nehlasoval: 2
Omluveni Prokop Kaplan

USNESENÍ BYLO PŘIJA TO

P^o' li /Proti. 0 /Zdržel se. 0 / Nehlasoval: 2
Omluveni Prokop. Kaplan 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO

Tomáš Pek; . Yýbor pro uzemní rozvoj Zastupitelstva hlavního města Proliv doporučuje zpracovateli 
změny ÚP prověřit následující úpravy obsahu ziněny r procesu zpracováni ncnmhu změny UP: a) vymezit 
plochu ZMK v souvislosti s přivaděčem Rybářka y celém Jeho průběhu západně od tunelu az k vyústěni 
na Kamýckou ulici, h) vypuUíM plochy SV ujižnihu napujení přivaděče Rybářka, c) nenrženi lakového 
řešeni, které umožní realizovat překryti MUK Rybářko v širsim rnr.snhi' " Kdo je pro takto navržené 
usnesení?

Hlasování o navrženém usneseni



a,1

Hlaaováni o navrženém usneseni

P §4/2023

Hiaacťvum o naváže něm usnesení

P 44/2023
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b) 
c)

Filip Foglar: MČ Praha 6. Jedná se c žádost na rozšíření ploch TVV žadatelem je PVS jako oprávněny 
investor a tématem je umístěni retenčních nádrží v souvislosti s ústřední čističkou odpadních vod.
Tomáš Pek: Usneseni bude doporučující.

Vymezit plocha ZMK v souvislosti s přivaděčem Rybářka v celém jeho průběhů 
západně od tunelu až k vyústění na Kamýckou ulicí.
Vypuštění plochy SV u jižního napojeni přivaděče Rybářka,
Navržení takového řešení, které ymažni realizovat překrytí MUK Rybářka v širším 
rozsahu

Filip Foglar: Jsme v Dolních Chabrech. Žadatelem je městská část a fyzická osoba. Požadavkem je 
změnit ornou púču a zeleň na OB-C a $O3.
Kateřina Šilhová Šafránková, starostka MČ Dolní Chabry: My jsme na prosincové: Výboru pro 
územní rozvoj byli vyzváni, abychom doložili koncepcí rozvoje městské části a podkladovou studii. 
Podkladová studie byla k tomuto podnětu několikrát měněna tak, aby odpovídala zásadám: pražského 
urbanismu. Máme s navrhovatelem uzavřenou smlouvu o spolupráci, na základě Metodiky kontribucí 
schválenou hlavním městem Prahou. Pro MU jsou navrženy rozsáhlé kontribuce a výstav ba domova pro 
seniory. Tento postup nám navrhoval i VURM, abychom si hledali významného investora, který nám 
domov pro seniory postaví.

Tomáš Pek: Ctím doporučeni IPR a UZR a bude to doporučeno k neschválení.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
1. nedoporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu LPSÚhl.m. Prahy P 5 1/2023

IIL doporučuje
Radě HMP a dotřeným městským částem vyvíjet zvýšené úsilí v přípravě tramvajové trati Podhaba- 
Suchdol

6. Nové nodnětv na změny Územního nlánu SÍr hl, m. Prahy - k proiednání:
6.1. Podněty žádané v převažujícím veřeném záimu - nové

Pro 8/ Prot i: 0 / Zdržel se: 3 / Nshlasovai 2
Omluven: Prokov, Kaplan

UNESEN! BYLO PŘJJA TO

Pru: 8/Proti' 6/Zdržel se: l / Nehlasoval: 2
Omluveni Prokop. Karla:: 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. doporučuje
schválení návrhu na pořízeni změny UP SÚ hl. m Prahy P 72/2023 zkráceným způsobem, 
uvedeného v příloze č. 2 tohoto usnesení, včetně jeho 30drobnějšiho textového a grafického 
vymezeni (návrhu obsahu změny) uvedeného v příloze č. 4 tohoto usnesení
TT. doporučuje
zpracovateli změny ÚP provčřit následující úpravy obsahu zrněny v procesu zpracováni návrhu 
změny ÚP



iliascvám o nažené? usneseni

P 65/2023

{llasování o narže néin usnesení

P 66/2023

Hia sovám a navrženém usneseni

P 67/2023
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Filip Foglar: Další podněty jsou žádány Letištěm Praha a městskou části Praha 6. Podnět 65/2023 se 
týká požadavku, na rozšíření technického zázemí leriště, půjde o rozšířeni plochy ZVO na úkor půdy OP.

Petr Zeman: Pokud je to jenom nějaká dílčí úprava, myslim. že by to počkalo na Metropolitní plán.

Filip Foglar: Podlá informací, které komunikoval žada.el 5 Odborem územního rozvoje, yte věci 
nesouvisí s paralelní dráhou.

Filip Foglar: Jedná se o žádost městské části Praha 6 společné S oprávněným investorem a požadavkem 
je v souladu s návrhem nového územního plánu mčnit plochy z ploch letiště na plochy ZVO z důvodu 
rozvoje okrajových ploch letiště.

Tomáš Pek: Načtu usneseni.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
í. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m. Prahy P 44/2023 
zkráceně

Pi-c- 8 / Pi-úii- 0 / se • 3 / Nehlosoval: 1
Ciw.hrvom Prokop, Kaplan 

USNESENÍ PY/.O PŘIJATO

P> o. II /Proti: 0 / Zdi žel se: 0 / iVehluaoval. 2
Oínltiveni Prokop, Kaplan 

USNESENÁ BYLO PŘIJATO

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SÚ hk m. Prahy P 66/2023 
zkráceně

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu LP SC hl. m. Prahy P 65/2023 
zkráceně

Píc: 8/Proti- 0/ Zdržel se: 3 / Nehlasoval: 2
Omluveni Prokop, Karlem 

USNESENÍ BYLO PŘIJA TO

Filip Foglflr; Jedná se o podnět méstské části Praha 6 a oprav jižného investora. Důvodem je výstavba 
parkovacích domů a komerčních budov. Vymění se plocha DL za izolační zelen a naopak Jak vidíte na 
zákresu Opět i tato změna je zcela v souladu s novým územní: plánem.

Tomáš Pek: Načtu usnesení.



Hlasováni o navrženém usneseni

P 78/2023

Hlasováni o ntržením usneseni

P 81/2023

Hlasován: DbcuEesén) usnesení

P 96/2023
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Filip Foglar: V tomto případě se jedná o změnu na území městské části Praha 9. Požadavkem je 
vykousnutí dvou obdélníků z plochy 2VO z kapacit)' G na funkci SV s kapacitou G plně v souladu 
s návrhem nového územního p ánu.
Tomáš Portlík: S investorem je podepsán smlouva c spolupráci. Je dohoda na výstavbě školky.
Václav Stránský; Přikláním se ke stanovisku IPRu.
Petr Zeman; Mám obavu, aby tam nevzniklo sídliště.
Tomáš Portlík: V této oblasti se o póly (un ku i snažíme v maximální miře.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
1. doporučuje
Zustupitelstvu hlavního mčsta Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m Prahy P 67/2023 
zkrácení

Filip Foglar: Jsme na Zbraslavi. Jde o žádost městské Části společně s dalšími právnickými osobami. 
Cílem je vybudovaní polyfunkčních domů, a to v souladu s koncepční studií městské části.
Ondřej Martan: Jedná se o lokalitu, která je důležitá pro městskou část. Je zpracována rozsáhlá studie.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy -chválení podnětu r.a změnu ÚP SÚ hl. m. Prahy P 78/2023 
zkráceně

Pro: 9/Proti: 0/Zdržel se: 2 / Nehlasoval. -
Omlieni Prokop. Kaplan 

USNESEN 1 BYLO PŘIJATO

Pro: 9/Proti: Zdržel se: 2 /Nehlasoval 2
Omluveni Prokop. Kaplan 

USNESENÍ BYLO PlUJA TO

Pro. 7 / Proti. 0' Zdržel st: 4 / Nehlasoval' ?
Omluv cm Prokop. Kaplan

USNESENÍ Pn,0 PŘIJA TO

Filip Foglar: Jedná se o změnu v Kuntaticich z kódu A na kod C v čistě obytném území.
Ivana Kabelová, MČ Praha Kunratice: MČ tuto změnu odsouhlasila a připojila se k ní jako 
spolužadatel. Máme pode psanou smlouvu v spoluprácí, investor by se částečně podílel na vybudování 
nové komunikační sítě. Jen si nepřejeme, aby tam byl využil podmíněně přípustný navýšení koeficient 

Proběhla diskuse mezi cleny výboru o možnosti využití podmíněné přípustného navýšeného koeficientu.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválen; podnětu na změnu ÚP SU hl. m. Prahy P 81/2023 
zkráceně



Hlasováni o navrženém usnesení

P 76/2023

Hlasóvá^i o navrženém usneseni

P 88/2023
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Filip Foglar: Jedná se o uzemi méstské části Praha. 6. Lokalita tzv. Strnadovy zeluady Cílem změny je 
urbanizace jižní části uzeni; bývalého zahradnictví. Ječná se o žádost mčstskč části Praha 6, společně 
s dalšími právnickými osobanú.

Pro: 11 -Proň: 0/Zdrže!se- 0/Nehlasovat: 2
Omluveni Prokop, Kaplan 

USNESENÍ BYLO PŘJJATO

I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SU hl. m. Prahy P 96/2023 
zkrácené

Filip Foglar: Jedná se o žádost městské části Prahs 18. Požadavkem je měnit plochy sportu a parkové 
zelen na všeobecně smíšené území s kódem G, a to v části, kterou s významnou měrou i z významné 
části zabírá právo sportovní stavba, respekrive hazén
Ondřej Lněnička, mistostarosta MČ Praha 18: Již v roce 2019 by tento záměr měl ve VURML 
podporu, kdyby byla učiněna dohoda mezi investorem a MĚ My nyní jíž konribučni smlouvu máme 
uzavřenou, máme dohodu s investorem, že bude provozovat bazén. Ve smlouvě o spolupráci je dále 
jednáno předkupní právo pro MČ. kdyby se vlastník chtěl bazénu zhavit. Cílem je tedy zachovat 
sportoviště, a proto prosím o podporu této změny,
Ivan Kabický: Prosím o podporu této změny, a to i s oli.edem na přípravu VRT Terminál Sever.
Radomir 5 epik Kvituji shodu na Praze 18. Přimlouvám se za to, aby byla investorovi umožněna 
výstavba, když slíbí, že bude bazén nějakou dobu provozovat. Bazén údržbu dlouhodobé vyžaduje.
Ondřej Lněnička, místostarosta MČ Prahu 18: Investor již nyni provoz bazénu zajišťuje, rozjely se 
i investice do rekonstrukce bazénu,

Pro. 9/Proii: 0/Zdrže!se' 2 'Nehlasoval: 2
Omluveni Prokop, Kaotan 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO

Výborpro územui rozvoj ZHMP
I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP $Ú hl. m. Prahy P 76/2023
zkráceně ____________ _

Ondřej Martan: Problém je v tom. že dnes může MČ uzavřít diky změně smlouvu o spolupráci. Pokud 
to dojde až do fáze platného Metropolitního plánu, který bude návrh umožňovat, MČ už nic neuzavře. 
Někteří investoři nato cekají.
Radomír Nepil: Ano. Část investorů si chce počkat na Metropolitní plán stim, že doufá, že se vyhne 
kontribucím.
Tomáš Purtlik: Ta školka je zde velmi důležitá pí o da.š. rozvoj a může vzniknout pouze tady.
Ondřej Boháč: Každý schválený podnět zpomaluje běžící změny územního plánu. Pořizuje se 
Metropolitní plán, my máme omezené kapacity.
Ondřej Martan: Uzemní studie UZRu, která má vzniknout, je určitě důležitá. Studie bude jistě 
respektovat přání MČ. Pojdme to podpořit.
Výbor pro územní rozvoj ZHMP



íliasováni c naženém usneseni
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6.2. Podnetv ostatní - nové
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Výbor pro územní rozvoj ŽUMP
I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m. Prahy P 88/2023 
zkráceně

Tomáš Pek: Budu navrhovat neschválení.
Jakub Stárek* starosta MC Praha 6: Prosnil o podporu whoto podnětu. My se rímto územím 
zabýváme dlouhodobé. Je třeba řešit intrastrukturni problémy tohoto problematického místa. Máme 
připraven návrh kontribuéní smlouvy, bude řešen problém školstvi i bezpečnosti.

Tomáš Portlik: Doporučuji ke schváleni.
Petr Zeman: Proč to nepočká na Metropolitní plán?

Jakub Stárek, starosta MČ Praha 6: Rádi bychom to řešili nyní, je to i jistá forma vzkazu místním 
obyvatelům, že problém řešíme.
Tomáš Pek: B udeme hlasovat nejprve o protinávrhu, tedy o schválení

Tomáš Pek: Budeme hlasovat o balíku k neschválení 7a sebe navrhují samostatné hlasováni a vynětí 
podnětu P 84/2023. Kdo je pro takto navržené procesní usnesení?

Filip Foglar: Jsme v území městské části Praha Velká Chuchle, kde je požadováno změnit plochu 
zahrádkové osady na všeobecně obytné území s kódem A.
David Vokurka, místostarosta MČ Velká Chuchle: Je to velmi složité území, kde je plno černých 
staveb, lidé si zde řeší bydlení. Zahrádkáfaká osada už zde nedává smysl. Je třeba yy budoval dopravní 
a technickou infrastrukturo. Proto MČ tento podnět podporuje, nebul’ není zřejme. kdy bude schválen 
Metropolitní plán.
Palisová, MČ; Bydlení je zde povoleno cca od 60. let minulého století. Já zde rovnčž bydlim. Jedná se 
prakticky o potvrzeni stávajícího stavu.
Přeběhla kdiká debata členu, kde zazhělo že prahlém čer^ch staveb íoiue chsiok nuní správné a 
že má konat primárně stavební úřad MČ Praha i 6.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. nedoporučuje
Zastupitel st v u hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m. Prahy P 90/2023

Hlasování o navrženém usneseni

Prc 8 /Proir 0/ Zdržel se: 3 / Nehlasoval: 2
Omluveni Prokop Kaplan

USNESENÍ BYLO PŘIJATO

Pro: 9/ Proti: 0/ Zdržel se: 0; Nehlasoval. 4
Omluveni Prokop. Kaplan

Nepil nehlasoval
Urban nepřítomen

USNESENÍ BYLO PRIJA TO



P 84/2023

Hlasovaní 0 fMvržetiéffi usresení

/{hsQvcíní o navženém usnesení
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Výbor pro územní rozvoj ZHMP
L nedoporučuje
Schváleni návrhů na pořízení zmén ÚP SÚ hl m. Prahy P 29/2023, P 61/2023, P 75/2023, P 94/2023 a
P 106/2023

Tomáš Pek: Zahajuji diskusi k ostatnir budům. Všechty jsou navrženy k teseliválení.

Jiří Jindřich, starosta MC Praha Dolní Měchalupy: V rámci těchto podnětů jsou dva podněty na 
změnu územního plánu v Dolních Měcholupech. Je to podnět 29/2023 a 61/2023. MČ ani s jedním 
z těch podnětů nesouhlasí.

^ru. ó Proti. 0' Udržel se: 3/Nehlasoví. + 
Omluvení Prokop. Kaplan 
Cťban. La^ner nepřiíumni 

USNESEN NEBÍLO PŘIJATO

Prn' A / Pmti' 0 / Zdržel se: 0 / Nehlas 5 
Omluveni Prokop, Kaplan 

lh‘hanr Lagner. Marian nepříiamni 
USNESENÍ BÍLO PŘIJA TO

Filip Foglar: Území MČ Praha 10. MČ není žadatelem, žádá soukromý subjekt. Ztotožňujeme se 
s IP Rom, žc podněty bez převažujícího veřejného zájmu není efektivní pořizovat. Zákonně limity tomu 
však nebráni, bude se jednat o politické rozhodnutí. Upozorňuji, že po korekci by se navrhoval kód G.

Tomáš Pek: Prosím o podporu, zároveň myslím, že nejsem ve střetu 7ájm6. Mám tu studii rolo území.

Jiří Zákostelný, MC Praha 10: Intenzivně spolupracujeme se žadatelem, upravili jsme podnět. Rada 
MČ podnět schválila, neboť je smysluplný, koncepční a významný pro rozvoj dané lokality.

Petr Zeman: Podnět nepodpořím, není splněna pututínka. že MČ je spolužaatel.

Tomáš Pekt MČ v této věci podnikla jisté kroky, je zde usnesení Rady MČ, které bylo podmíněno tím, 
že se nebude jednat o OV- 1, ale SV- G

Filip Foglar: Pokud se MČ nepřipojí jako spolužadatel, není důvod dávat podnět do skupiny 
převažujícího veřejného zájmu.

Tomáš Pek: To je apel pro MČ, aby to ještě rychle prošlo Zastupitelstvem MČ

Zuzana Ha manová; Já si myslím, že tohle je typické transfonnační území a je to velím zajímavé území 
mezi Boldalcem a Tyršovým vrchem. Začít tam s tou p roní ér. o u by určitě bylo prospěšné, takže bych 
to teď pustila do dalšího pořizovaní s tnu, ať MC opravdu doloží to připojeni se k podnětu.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
i. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválen i podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m. Prahy P 84/2023 
zkráceně

Hlasováni o samostatném projednáni podnětu P 84/2023
Pro 9 Prcí i: 0/Zdržel sc: 0 ■ Nehlasoval: 4 

Omluveni Pi ckop, Kaplan 
N^pil nehlasoval 

Urban nepřítomen 
USNESENÍ BYLO PŘfJATO



PozR.. Jednáni YUTM skončilo ve U10 hodni

20

Urban odešel2:15
Lagner odešel 12’25
Marian odešel 12.35

8. Různé
'/rámci bodu Různé proběhla diskuse mezi pány Pckom Pordíkem. Bohdcen! a pani Lnčničkovou o 
zařazováni bodu Různé.

7. Podněty na změnv Regulačních piána SU hL m, Prahv- k proiednání:
7,1. Podnět na změnu Regulačního plánu Anenská

Pro: 7/Prali' í) / Zdrzel se: 0 ' Nehlasoval. 6
Omhiveni Prokop Kaplan 

Urban, Lagner, Marian nepřítomen 
USNESENÍ BYL O PŘIJATO

Filip Foglari Jedná se o podnět na změnu regulačního plánu Anenská a .□ v té části, kde máme mezi 2 
čtyřpodlažní objekty siLuován 1 třípodlažní.

Robert Gája: Jedná se o nástavbu celého l patra do ulice a podkroví a nástavbu 2 pater do dvora, 
respektive ulice Boršov a podkroví. Je to podnět, který je v ryze soukromém zájmu. Ten egulačn plán, 
který bychom měi měnit, byl měněn jenom výjimečně. Jedná se o dosud jediný platný regulační plán 
na území Pražské památkové rezervace a jeho principem mimo jiné bylo zamezení nekoncepčních 
zásahů do střes ní krajiny. Jedná se o nesystémový požadavek.

Tomáš Pek: Navrhuji doporučujici usnesení, k návrhu se bude vyjadřovat státní památková péče.
Petr Zeman: Myslím si, že ta změna výšky římsy domu uškodí.
Filip Foglar: V rámci pořizování změny budou obeslány dotčené orgány, tedy ministerstvo kultury a 
skrze nej Národní památkový ústav
Bára Soukupová: Na základě předchozí diskuse chci navrhnout nedoporučující stanovisko.
Ondřej Boháč: Celý ten proces by) nešťastný, doporučuji to přerušila dál prostor pro věcná jednáni.
Josef Schwarz: Jsem vlastníkem toho objektu a chci pouze upřesnit, žc ten projekt navrhl Edvard 
Reclcigl v roce 1986, stejně jako oba ostatní domy, které jsou v to ulicí. Tento postavil jako pivní pro 
sebe a čekal na dostavbu nové budovy Náprstkova muzea. Taje o patro vyšší a během toho roku se 
postavily oba okolní domy o patro vyšší. V roce 1930 ten samy architekt a vlastník domu navrhl 
nástavbu, která byla Magistrátem hlavního města Prahy schválená a nebyla realizovaná palmě 
z osobních důvodů architekta. V teto věci je vydáno kladné závazné stanovisko orgánu památkové péče, 
které je opřeno o kladné stanu visko Národního pan látkového ústavu.
Tomáš Portlík: Navrhuji přerušení do příště
Tomáš Pek: Je to další protinávrh, návrh na přerušen:.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. přerušuje
projednávání hodu 7 l podnětu na změnu regulačního plánu Anenská do příštího jednání 
Výboru pro územní rozvoj _______________________________________

Hiasuváni o přerušení bodu



Radomir Nepil
ověřovatel zápi

21

předseda Výboru nro územní rozvoj ZHN

tajemnik Výboru pro uzemni rozvoj



Důvodová zpráva 

Obsahem tohoto tisku je schválení návrhů a vydání změn vlny 19 ÚP SÚ HMP. 

Číslo 
změny 

Předmět Městská část 

3322 Západní město - Residence Za valem Praha 13 

3375 Západní město - Residence U vodojemu Praha 13 

Seznam žadatelů je obsažen v příloze č. 1 k důvodové zprávě. 

Pořízení výše uvedených změn vlny 19 Územního plánu sídelního útvaru hl. m. Prahy (dále 
jen „Změny“) zkráceným postupem pořizování dle §55a a 55b zákona č. 183/2006 Sb.,  
o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, bylo 
schváleno usneseními Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 7/25 ze dne 23. 5. 2019 a č. 8/15 ze dne 
20. 6. 2019. 

Veřejná vyhláška – oznámení o zahájení řízení o vydání Změn bylo zveřejněno na úředních 
deskách Magistrátu hl. m. Prahy a městských částí v době od 7. 11. 2022 do 14. 12. 2022 
včetně. Kompletní dokumentace návrhů Změn, vydávané formou opatření obecné povahy, 
byla zveřejněna současně s vyvěšením veřejné vyhlášky. Vystavena k nahlédnutí byla  
v tištěné podobě u pořizovatele na Odboru územního rozvoje MHMP a způsobem umožňujícím 
dálkový přístup na internetové adrese www.praha.eu v sekci Územní plánování a rozvoj 
města. 

https://praha.eu/web/upn/w/index_1894793 

Všechna vyjádření řádně uplatněná v průběhu veřejného projednání návrhu Změn byla 
vyhodnocena a jsou uvedena v příloze č. 1 návrhu usnesení. Pořizovatel ve vyhodnocení 
veřejného projednání respektoval požadavek stavebního zákona, který ukládá dodržet dobu, 
ve které musí být stanoviska, připomínky a námitky k návrhům Změn doručeny.  
K vyjádřením podaným po této době se nepřihlíží.  

Námitky k návrhům Změn, uplatňované dle § 52 odst. 2 stavebního zákona, nebyly podány.  

Zásadní připomínky městských částí k návrhům Změn, uplatňované podle § 25c obecně 
závazné vyhlášky hl. m. Prahy č. 55/2000 Sb., v platném znění, kterou se vydává Statut hl. m. 
Prahy, nebyly podány.  

Dotčené orgány neuplatnily negativní stanoviska, pro která by nebylo možno Změny vydat. 

Dopisem pořizovatele (č. j. MHMP 2179887/2023 ze dne 18. 10. 2023) byly dotčené orgány  
a MMR ČR ve smyslu § 53 odst. 1 stavebního zákona vyzvány k uplatnění svých stanovisek 
k návrhu vyhodnocení připomínek uplatněných k návrhům Změn. Ve stanovené lhůtě 
pořizovatel neobdržel žádné negativní stanovisko dotčených orgánů, ani MMR ČR.  

Ve volebním období 2022 - 2026 nebyla KUP ustavena. Změny v tomto volebním období byly 
tedy projednány pouze ve Výboru pro územní rozvoj Zastupitelstva hl. m. Prahy (dále jen 
„VURM“). 

Návrhy Změn byly projednány dne 16. 1. 2024 ve VURM. Zápis je uveden v příloze č. 5  
k usnesení.  

Návrhy Změn byly projednány Radou hl. m. Prahy, která s nimi vyslovila souhlas a přijala 
usnesení. Toto usnesení je přílohou č. 2 důvodové zprávy. 

Pořizovatel prohlašuje, že v době zhotovení tohoto tisku byly splněny veškeré podmínky pro 
vydání změny územního plánu dle § 53 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování  
a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, zejména projednávaná 

https://praha.eu/web/upn/w/index_1894793


změna územního plánu je v souladu s nadřazenou územně plánovací dokumentací kraje, tedy 
Zásadami územního rozvoje hl. m. Prahy, ve znění aktualizací vydaných k 23. 5. 2024. 

Veškeré podklady z projednání návrhů Změn Územního plánu sídelního útvaru hl. m. Prahy 
jsou uloženy u pořizovatele, tj. na Odboru územního rozvoje – UZR MHMP, Jungmannova 
35/29, 111 21 Praha 1. 

Z hlediska samosprávy a samostatné působnosti hl. m. Prahy nezávisle na pořizovateli 
změny: 

Jako podklad pro schválení Změn je doložena dvoustranná smlouva o spolupráci, uzavřená 
dne 09.09.2020 (dále jen „Smlouva“) mezi městskou částí Praha 13 (dále jen „MČ“) a 
investorem, ke které byl posléze, dne 31.05.2022 uzavřen Dodatek. Investor se v předmětné 
Smlouvě zavazuje v souvislosti s dalšími etapami projektu v lokalitě Západní Město dle 
urbanistické studie Západní Město (AHK Architekti, 09/2019) poskytnout MČ nefinanční plnění 
v podobě mateřské školy s kapacitou 6 tříd, s vlastním gastroprovozem a s vybavením 
venkovního areálu, které vybuduje na vlastních pozemcích v lokalitě. 

Jako podklad pro rozhodnutí hl. m. Prahy byla ze strany UZR MHMP provedena verifikace 
Smlouvy dle Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji hl. m. Prahy (dále jen „Metodika HMP“), 
jejíž součástí bylo mj. vyčíslení plnění Investora v porovnání s požadovanou výší plnění dle 
Metodiky HMP. Dle této verifikace je Smlouva rámcově v souladu s Metodikou HMP a výší 
sjednaného plnění pokrývá požadavky vyplývající ze schválení Změn ÚP Z 3375 a Z 3322, 
pouze s tím rozdílem, že ve Smlouvě není sjednáno zajištění závazku a není řešena 
odpovědnost smluvních stran, které by obecně posílily pozici MČ v případě prodlení s plněním 
či neplnění závazku investorem. Tyto odchylky od Metodiky HMP lze akceptovat s ohledem 
na uzavření Smlouvy ještě před platností Metodiky HMP, a to i s ohledem na dodržení výše 
plnění ze strany investora. 

Přílohou č. 1 Smlouvy je hlavní výkres urbanistické studie Západní Město (AHK Architekti, 
09/2019). Ve Smlouvě nejsou přímo stanoveny základní parametry záměru, tj. parametry, 
které se investor zavazuje nepřekročit. Za základní parametr dle Smlouvy tak lze považovat 
maximální kapacitu HPP danou prostorovými regulativy územního plánu po schválení Změn 
ÚP. V lokalitě RESI U Vodojemu (Z 3375) bude maximální kapacita HPP po schválení Změny 
ÚP odpovídat 53 808 m2. V lokalitě RESI Za Valem (Z 3322) bude maximální kapacita HPP 
po schválení Změny ÚP odpovídat 28 406 m2. V tomto případě, kdy jediným základním 
parametrem je max. HPP, je nutné koordinovat samotný záměr ve fázi povolovacího procesu 
s urbanistickou studií Západní Město (AHK Architekti, 09/2019), a to prostřednictvím IPR 
Praha a plánovacích smluv v gesci Odboru územního rozvoje MHMP. 

 
Přílohy k důvodové zprávě: 

1. seznam žadatelů 

2. usnesení RHMP 
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Seznam žadatelů 

 

Číslo 

změny 

Městská část Žadatelé Předmět změny 

3322 Praha 13 ************************************** Západní město - Residence  

Za valem 

3375 Praha 13 ************************************** Západní město - Residence  

U vodojemu 

 



Hlavní město Praha 

 

RADA HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 
 

U S N E S E N Í  

Rady hlavního města Prahy 
 

číslo 1603 
ze dne  12.08.2024 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání – Z 3322 a Z 3375 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 19) 
 

Rada hlavního města Prahy   

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  výsledky projednání návrhů změn vlny 19 ÚP SÚ hl.m. Prahy, včetně vyhodnocení, 
uvedené v příloze č. 1 tohoto usnesení 

2.  závěry z jednání Výboru pro územní rozvoj Zastupitelstva hl.m. Prahy, uvedené              
v příloze č. 5 tohoto usnesení 

I I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  

1.  materiál tohoto usnesení, které v rámci procesu pořizování změn územního plánu 
zpracovává pořizovatel, byl nezávisle na procesu pořizování změny rozšířen                   
a doplněn výhradně v rámci samostatné působnosti samosprávy hl.m. Prahy 

2.  byla doložena dvoustranná smlouva mezi městskou částí a investorem, a že soulad 
s požadavky Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji území hl.m. Prahy (dále jen 
Metodika HMP), schválené usnesením Zastupitelstva hl.m. Prahy č. 33/8 ze dne 
27.1.2022, byl verifikován MHMP, přičemž byl konstatován rámcový soulad této 
smlouvy s Metodikou HMP, s výjimkou absence sjednání zajištění závazku                        
a odpovědnosti smluvních stran. Dle Metodiky HMP se jedná o čtvrťové změny 
územního plánu a v souladu s touto Metodikou HMP by jednání o těchto změnách 
mělo vést hl.m. Praha za účasti městské části Praha 13. Vzhledem k tomu, že 
doložená dvoustranná smlouva byla uzavřena ještě před platností Metodiky, lze 
postup, kdy jednání vedla a smlouvu s investorem dojednávala a uzavírala MČ, 
akceptovat i s ohledem na verifikaci výše plnění, které odpovídá požadavkům 
Metodiky HMP 

I I I .   s o u h l a s í  

1.  s návrhy změn vlny 19 ÚP SÚ hl.m. Prahy, uvedenými v příloze č. 2 a č. 3 tohoto 
usnesení 

2.  s vydáním změn vlny 19 ÚP SÚ hl.m. Prahy formou opatření obecné povahy                       
č. XXX/202Y, uvedeného v příloze č. 4 tohoto usnesení 



I V .   u k l á d á  

1.  náměstkovi primátora doc. Ing. arch. Petrovi Hlaváčkovi 

1.  předložit návrh na vydání změn vlny 19 ÚP SÚ hl.m. Prahy Zastupitelstvu                 
hl.m. Prahy 

Termín: 12.9.2024 

 

 
doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. v. r. 

primátor hl.m. Prahy 
 
 
 
 
 

MUDr. Zdeněk Hřib v. r. 
I. náměstek primátora hl.m. Prahy 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
Předkladatel:  náměstek primátora doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
Tisk: R-52395  
Provede: náměstek primátora doc. Ing. arch. Petr Hlaváček  
Na vědomí: odborům MHMP  
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